
A Polgármester tájékoztatója az elmúlt időszakról. 

 

Hitelállományunk: 2010-12-09 11.190 eFt 

Peugeot kisteher gépjármű kilométeróra állása: 2010-12-09 165.863 Km 

ÖNHIKI pályázatunkra kapott pénzeszköz:  5.761 eFt 

Vis Maior pályázatunkra kapott támogatás:  (Az 
Önkormányzat intézményeire és feladataira kapott 
támogatás. ) 

 1.462 eFt 

 

Az elmúlt időszakban általam elvégzett feladatok listája: 

- 2010.11.25.: Az általános iskolánk tanárainak szervezésében megrendezett matematika 
verseny megnyitóján vettem részt. Több településről érkeztek a megmérettetésre a diákok. 
A verseny jó hangulatban és nagyon jó eredménnyel zárult. Köszönet a szervezőknek. 

- 2010.11.26.: A Makó-Térségi Vízközmű Kft. tulajdonosi taggyűlésére voltam hivatalos. 
Tájékoztatást kaptunk az elmúl félév legfontosabb eseményeiről (Az üzleti terv időarányos 
teljesítése, felügyeleti ellenőrzések). Átbeszéltük az ivóvízminőségjavító program és a 
szennyvízcsatornázási programok állapotát. 

- 2010.11.29.: A Dr. Diósszilágyi Sámuel Területi Kórház-Rendelőintézet partnerségi 
találkozóján vettem rész. A főigazgató és az orvosigazgató előadásában kaptunk 
tájékoztatót az elmúl évek eredményeiről és a 2011-2015 közötti szakmai tervről.  

- 2010.11.30.: Az alpolgármester Úr és a jegyző Úr részvételével mikrotérségi 
polgármesterekkel és alpolgármesterekkel, illetve a nagyéri jegyzőasszonnyal közösen a 
négy települést érintő körjegyzőség megalakításáról egyeztettünk. Az elhangzottak alapján 
közel állunk egy új, négy települést magába foglaló körjegyzőség megalakításához. A 
részletek kidolgozása folyamatban van, melyekről folyamatosan tájékoztatni fogom a 
képviselőtestületet. 

- 2010.12.01.: Az alpolgármester Úr segítségével elhoztuk Budapestről a közel öt tonna 
mennyiségű ételsegélyt, melyet december 6-án és 7-én osztottunk ki gyermekvédelmi 
ellátásban, a szociálisan rászorulók és a 65. életévüket betöltött nyugdíjasok között. 
Pontosan 400 háztartást tudtunk ily módon egy kis segítséghez juttatni. Természetesen 
figyeltünk arra, hogy egy háztartás csak egy jogcímen kaphasson ilyen segítséget. Azok az 
egységcsomagok, melyeket nem vettek át, azokat is szociálisan rászorulók között osztottuk 
szét. 

- 2010.12.01.: A Kisebbségi Önkormányzat közmeghallgatással egybekötött testületi ülésén 
vettem részt. 
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- 2010.12.02.:  

o Makón a kistérségi Polgármesteri Fórumon vettem részt. Jelentős részt a 
közbiztonságról és LEADER programról beszélgettünk. 

o Pitvarosi közmeghallgatással egybekötött testületi ülés. 

- 2010.12.03.: Szegeden a Védelmi Bizottság vezetőjének szervezésében megtartott 
tájékoztatót hallgattam végig. A belvízvédekezéssel és a Vis Maior igénylésével 
kapcsolatban hangzottak el a legfontosabb információk. 

- 2010.12.04.: A mozgáskorlátozottak egyesületének közgyűlésére voltam hivatalos. A 
rendezvény a Polgármesteri Hivatal nagytermében tartottuk meg a közösségi színtér 
felújítása miatt. 

- 2010.12.07.: A Huntraco Zrt. Környezetvédelmi üzletág vezetőjével folytattam 
megbeszélést a kistelepüléseket érintő szennyvíztisztítási lehetőségekről.  

- 2010.12.08.: Szentesen a Dél-alföldi Ivóvízminőség-javító Konzorcium Taggyűlésére voltam 
hivatalos. (Napirendi pontok: elnök és alelnökök megválasztása, DARFÜ beszámolója, 
Konzorciumi Tanács beszámolója, pályázatkészítési konzultáció). 

- 2010.12.09.: Én a Makói Polgármesteri Hivatalban vettem részt a Fejlesztési tanács és a 
Többcélú Tárulás ülésén. A közbiztonsági és az Egyesített Népjóléti Intézmény beszámolója 
után meghallgattuk a meghívott vízügyi szakembereket a belvízhelyzetről és a lehetséges 
megoldásokról. A jelenlegi rossz helyzet ellenére bizakodóak az elmúlt években elvégzett 
munkák eredményeképpen várható pozitív változásokban. Személyes konzultációt is 
kiharcoltam a jelenlévőkkel. Ígéretet kaptam a tavaszi munkák közé tervezett zsilipek 
megtervezésére és pénzügyi forrás esetén a kivitelezésre. 

- 2010.12.09.: Anderkó Attila alpolgármester és Léka János képviselő urak kérésemre részt 
vettek az Orosházán megtartott DAREH taggyűlésen. Az ott elhangzottak alapján 
hamarosan kapunk olyan határozati javaslatokat, melyet lehetőség szerint január 15-éig, 
illetve január 31-éig el kellene fogadnunk. 

Folyamatban lévő ügyek: 

- A belvízvédelmi készültségünket muszáj volt a Kiss u. és a Mezőhegyesi u. lakóinál 
tapasztalt állapotok miatt a második fokozatra emelnünk. Jelenleg két zagyszivattyút 
működtetünk a nappali órákban folyamatos lakossági felügyelet mellett. A szivattyúkat a 
Tótkomlósi Tűzoltóságtól kaptuk használatra. Az üzemanyagköltség az önkormányzatunkat 
terheli, de Vis Maior rendszerben szeretnénk utólagos finanszírozást kérni. 

A közeljövő eseményei: 

- 2010.12.11.: A Nagyboldogasszony Plébánia adománygyűjtő koncertje. 
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- 2010.12.13.: A Maros-völgyi LEADER egyesület taggyűlésére vagyok hivatalos Dénes László 
képviselőtársammal közösen. Reményeink szerint az egyesület alelnöke maradhat Dénes 
László, ezáltal nagyobb érdekképviseletünk lesz jelen az egyesületben. 

 

Pitvaros, 2010. december 10. 

 

         Radó Tibor 

         polgármester 

 

       

 

 

 


